

支持及參與承諾書

I, the undersigned, hereby acknowledge and pledge that,
本人，即以下簽署人，特此承認並承諾，

1. My son/daughter is applying for University Educational Grant offered by the “May Hsu Lee Memorial Fund” for the coming academic year. My son/daughter’s name is:
我的兒子/女兒正在申請“李徐葉梅展愛公益基金會”下一學年度的大專學生助學金。
我兒子/女兒的名字是：

Name (English & Chinese) _____
姓名 (英文及中文)

2. During this academic year, I do pledge that I shall actively support and participate in the meetings and events sponsored by the Single Parent Family Ministry of Family Keepers, Inc. (FKI), a not-for-profit corporation in the State of California, USA.
在本學年度中，我承諾積極支持及參與國際真愛家庭協會的單親家庭關懷事工所主辦的各項聚會和活動。國際真愛國際家庭協會是一個美國加州立案的非盈利公司。
3. I understand that the Single Parent Family Ministry under Family Keepers, Inc. (FKI) is designed to help the single parent to grow emotionally and spiritually with Christian Faith and make the single-parent family a wholesome family in the love of Christ Jesus. Therefore, I also pledge that I shall share my positive experiences of participating in the Single Parent Family Ministry with other single mothers/fathers so that the love and blessing from our Heavenly Father and Jesus Christ can be bestowed on these single parents.
我了解國際真愛家庭協會的單親家庭關懷事工旨在幫助單親父/母在基督信仰中能有健康的情緒和靈性成長，使單親家庭成為一個在基督耶穌的愛中完全的家庭。因此我也承諾，我會與其他單親父/母分享我參與真愛單親家庭事工的正面經驗，讓他們也能獲得天父和耶穌基督所賜下的愛與祝福。

Signatory 簽署人 (請勾取下列三者之一，單親母，單親父，或監護人)
(Please check one: Applicant’s Single Mother Single Father Legal Gurdian)

_____ date 日期_____

Name of the Signatory _____
簽署人姓名 (Print, both English & Chinese Name 請用正楷書寫中英文名)

Address 地址 _____

Mobile Phone Number 手機電話號碼 _____